
 
 
 
 
Motion vandringspriser 
Jag anser att vi skall avsluta hanteringen med vandringspriser, dels för att ingen avser att ta på sig 
tjänsten 
De vandringspriser som tillfallit personer för föregående år kvarstår hos dessa personer för all 
framtid. 
Vandringspriser som saknar mottagare för 2016 kvarstår styrelsen att ta ställning till 
 
Hans-Erik Johansson 


